
Namens de fractie van de SP heb ik de volgende vraag mbt.de intentie 
verklaring die op 13 november aanstaande getekend gaat worden ivm het 
nieuwbouwproject in Ottersum, locatie Goorseweg.

Afgelopen week hebben we allen kunnen lezen dat het nieuwbouwproject aan 
de Goorseweg serieuze vormen aan gaat nemen.

Mijn vraag aan het college;

Hoe kijkt het college aan tegen het feit dat dit perceel ook aangemerkt is als 
waterbergingsgebied.


